
數個聯合國科教文組織UNESCO世界遺產巡禮：
※利馬帝王之城 / 庫斯科印加古城 / 馬丘比丘
※新世界七大奇觀之一「空中之城」及「失落之城」
   的古印加帝國遺址
※搭乘世界排名前10大日間列車：安地斯山高原豪華
   日間觀光火車
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璀璨歐陸-德法聖誕市集浪漫之旅 11天

Brilliant European Christmas 
Markets in Germany and France: 

11-Day Romantic Tour

Brilliant European Christmas 
Markets in Germany and France: 

11-Day Romantic Tour

USD 3,999
Double Room

USD 1,250

Single Room
Supplement

Trip
Highlights

Included in the price：
ˇ 4-star accommodation throughout the trip
ˇ Driver and Chinese-speaking guide throughout the trip
ˇ Transportation throughout the trip
ˇ Admission fees for attractions listed in the itinerary

Not included in the price：
X International airfare
X Admission fees for attractions not mentioned in the itinerary
X Personal expenses
X Tips for the guide and driver 
   (10 euros per person per day)

CONTACT  NUMBER -323-266-8988website -www.sonictour.com

Day 01 - USA/Los Angeles (LAX) - 
                  Germany/Frankfurt Airport (FRA)
Day 02 - Arrival in Frankfurt
Day 03 - Frankfurt - Rothenburg
Day 04 - Rothenburg - Nuremberg
Day 05 - Nuremberg - Munich
Day 06 - Munich - Stuttgart
Day 07 - Stuttgart - Strasbourg
Day 08 - Strasbourg - Colmar
Day 09 - Colmar - Paris
Day 10 - Paris Christmas Deep Dive Tour
Day 11 - Paris (CDG) - Los Angeles 
                  Airport (LAX)

Departure Date：2025/11/28 & 12/09Departure Date：2025/11/28 & 12/09

§Explore Christmas markets in Germany and France, 
    immersing yourself in the festive atmosphere
§Stroll through medieval towns and UNESCO World 
    Heritage sites, delving into cultural beauty
§Indulge in German beer halls, Alsatian cuisine, 
    French delicacies, and champagne
§Exclusive arrangements include champagne cellars, 
    Seine River cruises, and Paris’s Christmas light 
    displays
§Select 4-star hotels throughout the trip, balancing 
     comfort and location



Daily Itinerary

Day 01-USA/Los Angeles (LAX)-
          Germany/Frankfurt Airport (FRA)
Day 01-USA/Los Angeles (LAX)-
          Germany/Frankfurt Airport (FRA)

Day 02-Arrival in FrankfurtDay 02-Arrival in Frankfurt

§Accommodation-Movenpick hotel Frankfurt Messe or similar
§Meals-Breakfast/In-flight meal│Lunch/ Self-catering│Dinner/welcome banquet
§Accommodation-Movenpick hotel Frankfurt Messe or similar
§Meals-Breakfast/In-flight meal│Lunch/ Self-catering│Dinner/welcome banquet

§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/In-flight meal
§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/In-flight meal

Take an international flight from Los Angeles to 
Frankfurt Airport
Overnight on the flight, adjust to the time 
difference and prepare for the next day's itinerary

Take an international flight from Los Angeles to 
Frankfurt Airport
Overnight on the flight, adjust to the time 
difference and prepare for the next day's itinerary

Visit the most medieval-style fairy-tale town in Germany.
Depart for a tour of Frankfurt city center
【Römerberg Square】: The heart of Frankfurt's old town, lined with timber-framed houses, 
  and the site of the Christmas market during the holiday season. Here, you can enjoy a cup 
  of mulled wine to relax after the journey
【Römer Town Hall】: Frankfurt's town hall, with over 600 years of history, consists of three 
  connected Gothic-style buildings.
【Frankfurt Cathedral (Frankfurter Dom / Kaiserdom)】: The former coronation site of emperors, 
  a Gothic red sandstone building. 
【St. Paul's Church (Paulskirche)】: A symbol of German democracy, the site where the 1848 
  parliament was convened.

Visit the most medieval-style fairy-tale town in Germany.
Depart for a tour of Frankfurt city center
【Römerberg Square】: The heart of Frankfurt's old town, lined with timber-framed houses, 
  and the site of the Christmas market during the holiday season. Here, you can enjoy a cup 
  of mulled wine to relax after the journey
【Römer Town Hall】: Frankfurt's town hall, with over 600 years of history, consists of three 
  connected Gothic-style buildings.
【Frankfurt Cathedral (Frankfurter Dom / Kaiserdom)】: The former coronation site of emperors, 
  a Gothic red sandstone building. 
【St. Paul's Church (Paulskirche)】: A symbol of German democracy, the site where the 1848 
  parliament was convened.

After breakfast, the journey begins. Proceed to Rothenburg.
【Explore the medieval old town】Stroll along the city walls and enjoy the romantic night view.
【Reiterlesmarkt Christmas Market】One of Germany's oldest Christmas markets, recommended for 
  experiencing mulled wine (Glühwein) and gingerbread (Lebkuchen). 
Medieval Crime Museum (including admission) | St. Jakobskirche (including admission)

After breakfast, the journey begins. Proceed to Rothenburg.
【Explore the medieval old town】Stroll along the city walls and enjoy the romantic night view.
【Reiterlesmarkt Christmas Market】One of Germany's oldest Christmas markets, recommended for 
  experiencing mulled wine (Glühwein) and gingerbread (Lebkuchen). 
Medieval Crime Museum (including admission) | St. Jakobskirche (including admission)

§Accommodation-Seehotel Niedernberg - Das Dorf am See or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/ Traditional German cuisine

§Accommodation-Seehotel Niedernberg - Das Dorf am See or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/ Traditional German cuisine

Day 03-Frankfurt - RothenburgDay 03-Frankfurt - Rothenburg



Day 05-Nuremberg - MunichDay 05-Nuremberg - Munich
【Ingolstadt Audi Museum】Explore the soul of German industrial design (recommended stay: 
  1.5 hours)
【Neuburg Danube River Viewpoint】Enjoy coffee at the castle and overlook the beautiful Danube 
  River
【Munich HB Royal Beer Hall Dinner】Dinner will be enjoyed here with live band interaction 
Munich New Town Hall Clock Tower (including admission) | Frauenkirche (including admission)

【Ingolstadt Audi Museum】Explore the soul of German industrial design (recommended stay: 
  1.5 hours)
【Neuburg Danube River Viewpoint】Enjoy coffee at the castle and overlook the beautiful Danube 
  River
【Munich HB Royal Beer Hall Dinner】Dinner will be enjoyed here with live band interaction 
Munich New Town Hall Clock Tower (including admission) | Frauenkirche (including admission)

Day 04-Rothenburg - NurembergDay 04-Rothenburg - Nuremberg
【Dinkelsbühl】A well-preserved 15th-century walled town, stop for photos.
【Ansbach】Enjoy a court-style lunch in the Baroque palace and experience the noble atmosphere.
【Nuremberg Christkindlesmarkt】Germany's premier Christmas market, featuring guided tours of 
  woodcarving crafts and Christmas angel traditions.
Nuremberg Imperial Castle (Kaiserburg) (including admission)
St. Lorenz Church (St. Lorenz) (including admission)

【Dinkelsbühl】A well-preserved 15th-century walled town, stop for photos.
【Ansbach】Enjoy a court-style lunch in the Baroque palace and experience the noble atmosphere.
【Nuremberg Christkindlesmarkt】Germany's premier Christmas market, featuring guided tours of 
  woodcarving crafts and Christmas angel traditions.
Nuremberg Imperial Castle (Kaiserburg) (including admission)
St. Lorenz Church (St. Lorenz) (including admission)

§Accommodation-Park Inn by Radisson Nürnberg or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/Nuremberg-style dinner
§Accommodation-Park Inn by Radisson Nürnberg or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/Nuremberg-style dinner

§Accommodation-Four Points by Sheraton Munich Arabellapark or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/HB Royal Beer Hall
§Accommodation-Four Points by Sheraton Munich Arabellapark or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/HB Royal Beer Hall

§Accommodation-Radisson Blu Hotel at Porsche Design Tower Stuttgart or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/Swabian-style cuisine
§Accommodation-Radisson Blu Hotel at Porsche Design Tower Stuttgart or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/Swabian-style cuisine

Day 06-Munich - StuttgartDay 06-Munich - Stuttgart
【Ulm Cathedral】The world's tallest church spire (including fast-track admission)

【Hohenzollern Castle (exterior)】Specialized lecture on medieval knight culture

【Stuttgart Christmas Market】Ride the Ferris wheel to overlook the sea of lights and 

  Christmas log cabin village

【Ulm Cathedral】The world's tallest church spire (including fast-track admission)

【Hohenzollern Castle (exterior)】Specialized lecture on medieval knight culture

【Stuttgart Christmas Market】Ride the Ferris wheel to overlook the sea of lights and 

  Christmas log cabin village



【Alsace Wine Route】 - Riquewihr Flower Town (inspiration for Disney's Beauty and the Beast)
Family winery wine tasting experience: 7 types of Christmas special mulled wine
【Colmar Little Venice】 Lights adorn the river, creating a dreamlike night tour

【Alsace Wine Route】 - Riquewihr Flower Town (inspiration for Disney's Beauty and the Beast)
Family winery wine tasting experience: 7 types of Christmas special mulled wine
【Colmar Little Venice】 Lights adorn the river, creating a dreamlike night tour

§Accommodation-Residence Inn by Marriott Strasbourg or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/featuring Alsatian cuisine
§Accommodation-Residence Inn by Marriott Strasbourg or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/featuring Alsatian cuisine

§Accommodation-Hotel Restaurant & Spa Verte Vallée or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/Rustic Alsatian-style meal

§Accommodation-Hotel Restaurant & Spa Verte Vallée or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering│Dinner/Rustic Alsatian-style meal

§Accommodation-Pullman Paris Montparnasse or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering
       Dinner/Chinese-style banquet with ten dishes and one soup

§Accommodation-Pullman Paris Montparnasse or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering
       Dinner/Chinese-style banquet with ten dishes and one soup

【Black Forest Road】 - Walk along Triberg Waterfall, taste Black Forest cake │ Lunch in the 
  French border town of Wissembourg
【Strasbourg Cathedral】 Nighttime light show (enter and admire the rose window)，surrounded 
  by the world's most famous Christmas market.

【Black Forest Road】 - Walk along Triberg Waterfall, taste Black Forest cake │ Lunch in the 
  French border town of Wissembourg
【Strasbourg Cathedral】 Nighttime light show (enter and admire the rose window)，surrounded 
  by the world's most famous Christmas market.

Day 07-Stuttgart - StrasbourgDay 07-Stuttgart - Strasbourg

Day 08-Strasbourg - ColmarDay 08-Strasbourg - Colmar

【Colmar → Reims】 Approx. 4 hours by car
【Taittinger Champagne House】 Cellar tour + lunch at the champagne house + champagne tasting
【Reims → Paris】Approx. 2-hour drive 
Upon arrival, head straight to the Champs-Élysées Christmas Market to experience the festive 
atmosphere of Paris 

【Colmar → Reims】 Approx. 4 hours by car
【Taittinger Champagne House】 Cellar tour + lunch at the champagne house + champagne tasting
【Reims → Paris】Approx. 2-hour drive 
Upon arrival, head straight to the Champs-Élysées Christmas Market to experience the festive 
atmosphere of Paris 

Day 09-Colmar - ParisDay 09-Colmar - Paris



§Accommodation-Pullman Paris Montparnasse or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering

       Dinner/Three-course French meal + beverages + holiday cake

§Accommodation-Pullman Paris Montparnasse or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering

       Dinner/Three-course French meal + beverages + holiday cake

【Louvre Museum】(includes admission ticket and Chinese guided tour, transportation to the 

  entrance can be arranged)

【Seine River Cruise】+【Eiffel Tower Photo Opportunity】

Evening Special Arrangement: 【2-Hour Christmas Lights Tour by Special Shuttle】Includes hot 

chocolate service on board, enjoying Paris’s Christmas lights display

【Louvre Museum】(includes admission ticket and Chinese guided tour, transportation to the 

  entrance can be arranged)

【Seine River Cruise】+【Eiffel Tower Photo Opportunity】

Evening Special Arrangement: 【2-Hour Christmas Lights Tour by Special Shuttle】Includes hot 

chocolate service on board, enjoying Paris’s Christmas lights display

Day 11-Paris (CDG) - Los Angeles 
          Airport (LAX)
Day 11-Paris (CDG) - Los Angeles 
          Airport (LAX)

Day 10-Paris Christmas Deep Dive TourDay 10-Paris Christmas Deep Dive Tour

End your wonderful journey with a private car 
transfer to the airport and board your return 
flight!

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 (每人限購 1 人)
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
(每人限購 1 人)
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 (每人限購 1 人)
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
(每人限購 1 人)
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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